



Weltkongress Gebäudegrün

World Congress of
Building Greening

www.bugg-congress2020.com

Information about the speaker / Informationen zum Referenten

Speaker / Referent Dipl.-Ing. Vera Enzi

Vita / Vita Vera Enzi is an international expert in nature-based solutions and green infrastructure on buildings such as green roofs, outdoor and indoor green walls. She has an MSc in Landscape Planning and Landscape Architecture from University of Natural Life Science Vienna (BOKU) and used to work in urban green infrastructure research at the Institute of Soil-bioengineering and landscape construction (IBLB).

Vera Enzi is now CEO of GRÜNSTATTGRAU, the Austrian Competence and Innovation Centre for greenbuildings and is in the position of the Vice-president of the European Federation of Green Roofs and Green Walls (EFB). She works with national and international companies, cities and scientists to exchange know-how, optimize and develop standards, strategies and policies.

DI Vera Enzi studierte Landschaftsplanung und Landschaftsarchitektur an der Universität für Bodenkultur Wien und arbeitete anschließend in der Fachgruppe Vegetationstechnik am Institut für Ingenieurbiologie und Landschaftsbau im Bereich Forschung und Lehre zu grünen Infrastrukturen und naturbasierten Lösungen am Gebäude. Sie ist Geschäftsführerin des Unternehmens GRÜNSTATTGRAU, Vizepräsidentin des europäischen Dachverbands für Bauwerksbegrünung (EFB) und arbeitet mit (inter-)nationalen UnternehmerInnen, Stadtverwaltungen und der Wissenschaft zur Systemoptimierung, Standardisierung, Strategieentwicklung und Policies im Bereich Bauwerksbegrünung.

**Contact data /
Kontaktdaten** GRÜNSTATTGRAU Forschungs- und Innovations- GmbH
Favoritenstraße 50, 1040 Wien
office@gruenstattgrau.at
Tel: +436506349631
www.gruenstattgrau.at